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Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny zwrócił uwagę na nawierzchnię drogi stanowiącej wyjazd z ul. Wileńskiej na ul. Wojska 

Polskiego od strony przychodni i zapytał, czy nie można jej wykonać z materiału odpornego na 

pękanie? 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/27693.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html

